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Az ülés időpontja: 2011. január 26. 
 
Az ülés helyszíne: A GySEV Vezérigazgatóság Titkársága 
 
Jelen vannak: Skála János a FEB elnöke 
 Koronika Lajosné 
 Kiss László FEB tagok 
 Dr.Losonczi Ferenc az Egyesület gazdasági vezetője 
 
Skála János elnök üdvözli a megjelenteket, és megállapítja, hogy az ülés határozatképes. 
 
Dr.Losonczi Ferenc átadja a tagoknak – az elektronikusan korábban már megküldött – 
közhasznúsági jelentést, mérleget, eredmény kimutatást és rövid szóbeli tájékoztatást ad a 
2010. év gazdálkodásáról. 
 
Ismertetőjében elmondja, hogy a lekötött pénzösszeg azért csökkent valamelyest, mert a 
gazdálkodási évben – elnökségi határozat alapján – 1.4 millió forint összeget költött a Sopron, 
Széchenyi téri korábbi óra újbóli felállítására. 
 
Skála János elnök elmondja, hogy a tagok az elektronikusan megkapott anyagokat 
tanulmányozták és felkéri a tagokat, hogy kérdéseiket tegyék fel, ill. véleményüket mondják 
el.  
 
A tagok kérdést nem intéztek, megköszönték a részletes ismertetést és a gondos gazdálkodást, 
amely az elmúlt évben is biztosította az Egyesület zavartalan működését és a lekötött 
pénzeszközök erre továbbra is biztosítékot jelentenek. Felhívták ugyanakkor a figyelmet a 
tagszervezés fontosságára, hiszen a tagdíjak egymagukban nem biztosítanak lehetőséget a 
működéshez.  
 
A tagszervezésen felül gondolni kell a fiatalításra és további lehetséges szponzorok 
felkutatására. 
 
Dr.Losonczi Ferenc gazdasági vezető megköszöni a Felügyelő Bizottság munkáját. 
 
További hozzászólás nem lévén, az elnök a számviteli anyagokat elfogadásra javasolja. A 
Felügyelő Bizottság egyhangú szavazással elfogadta, és az elnököt felhatalmazta a Felügyelő 
Bizottság nyilatkozatának aláírására és a közgyűlésen való ismertetésre. 
 

Kmf. 
Skála János elnök, 
Koronika Lajosné, Kiss László tagok sk. 
 


